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Obec Sobůlky

Sobůlky 105, 697 01 Sobůlky
tel.č.: 518 622 425 | e-mail: sobulky@sobulky.cz

Z Á P I S
zasedání číslo 8 Zastupitelstva obce Sobůlky

konané dne 13. 11. 2023 v zasedací místnost OÚ od 19:00 hod.

Upozornění: Jedná se o neúplný zápis. Plná verze zápisu je k dispozici na obecním úřadě.

Přítomno: František Svoboda, Vojtěch Rašovský, Robin Rajsigl, Bc. Tomáš Kiška, EFA,
Ing. Aleš Bystřický, Ing. Bohumil Bořecký, MBA, Milan Lecián, Dušan
Hrazdílek, Marian Mořický

Omluveni:
Neomluveni:
Předsedající: František Svoboda
Zapisovatel*: Bc. Kamila Kišková
Ověřovatelé zápisu: Robin Rajsigl, Marian Mořický

*Předsedající v souladu s jednacím řádem obce určil výše uvedenou osobu.
O veškerých přijatých usneseních bylo hlasováno veřejně, zdvižením ruky.

1. Zahájení zasedání, jmenování ověřovatelů a zapisovatele

Zasedání Zastupitelstva obce Sobůlky (dále též jako „zastupitelstvo“) bylo zahájeno v 19:00 hodin starostou
obce Františkem Svobodou (dále jako „předsedající“).

Předsedající konstatoval, že přítomno je všech 9 členů zastupitelstva, takže zastupitelstvo je usnášeníschopné
(§ 92 odst. 3 zákona o obcích).

Předsedající  určil  ověřovatele  zápisu  Mariana  Mořického  a  Robina  Rajsigla  a  zapisovatelku  Bc.  Kamilu
Kiškovou. 

 

 

2. Schválení programu zasedání

Program:

1. Zahájení zasedání, jmenování ověřovatelů a zapisovatele
2. Schválení programu zasedání
3. Kontrola plnění úkolů a usnesení zastupitelstva
4. Projednání smlouvy o dílo č. 03/2023/A s METALL Kyjov, spol.s r.o.
5. Jmenování nového člena do školské rady
6. Různé
7. Závěr

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Sobůlky schvaluje program jednání 
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Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 1/8/2023 bylo schváleno.

3. Kontrola plnění úkolů a usnesení zastupitelstva

Předsedající informoval o problému s odtokem vody u domu paní***.  Tato stížnost byla předána ***, který
problém provizorně vyřešil zakrytím zdi plachtou.

Na horním konci obce byly nainstalovány tři solární lampy. 

Předsedající dále informoval, že kontrolního dne na probíhajícím projektu Zastávka U hřbitova se zúčastnili
dva zastupitelé. Práce pokračují dle časové normy, do 15 dní by mohlo být hotovo.

4. Projednání smlouvy o dílo č. 03/2023/A s METALL Kyjov, spol.s r.o.
blok 4-1

Na minulém zasedání nebyla schválena smlouva s firmou METALL Kyjov, spol. s.r.o., která vyhrála výběrové
řízení pro instalaci FVE na budově O.Ú.  Proto byl pozván Ing. Horák, zástupce firmy METALL Kyjov, spol.
s r.o., aby odpověděl na otázky zastupitelů.

Dušan Hrazdílek se zeptal na cenu baterií. Dle jeho názoru je cena přehnaná. Našel na internetu levnější.

Ing. Bohumil Bořecký, MBA  si nechal udělat rešerši na cenovou nabídku a rozporuje položku montáž panelů. 

Ing. Horák vysvětlil zastupitelům, že dal slevu na jiné položky než na baterie. Dává 10 let záruku, aby mohla
být vyřízena dotace. Dále uvádí, že cena baterií je takto nastavena, aby dotace byla co nejvyšší.

Ing.  Bohumil  Bořecký,  MBA se zeptal,  kolik realizovala firma METALL Kyjov,  spol.  s  .r.o.  FVE za jejich
existenci. Odpověď Ing. Horáka byla, že jeho firma se zabývá FVE od r. 2008. V minulém roce namontovali 120
rodinných elektráren. Vše instalovala firma Metall. Ing. Horák dále dodal, že dělá poradenskou činnost Městu
Kyjov v rámci energetiky. Podílí se například na projektu Sdílená energie.

Předsedající poděkoval Ing. Horákovi za jeho čas.

Ing. Bohumil Bořecký, MBA se podivuje, jak je možné, že všechny nabídky ve výběrovém řízení jsou si cenově
velmi podobné.  Má podezření, že se firmy mezi sebou domluvily. Dle jeho názoru, je nesmysl platit drahé
baterie, když lze koupit levnější. Navrhuje FVE pořídit i bez dotací.

Bc. Tomáš Kiška, EFA navrhuje naopak využít 65 až 75% dotací i přes vyšší ceny baterií, než koupit levnější
baterie a nedostat žádnou dotaci.

Dušan Hrazdílek se dotazuje, jakým způsobem byly osloveny firmy do výběrového řízení. 

Předsedající odpověděl, že byly vytipovány 3 největší firmy v okolí a osloveny napřímo.  Jednu z firem doporučil
Ing. B. Bořecký, MBA.

Dušan Hrazdílek navrhuje pro příští výběrové řízení nechat možnost přihlásit se firmám i ze širšího okolí a
pokusit se to udělat více transparentní.

Dále proběhly dotazy na projektanta, který připravil projektovou dokumentaci. Předsedající informoval, že
Ing. Kudláč je nezávislý dotačník, navrhl projekt na budovu OÚ. Zastupitelé se  dotazovali, zda jeho cena
koresponduje s cenami nabídek, které jsme dostali. Ing. Kudláč nastavil parametry poptávky tak, aby mohlo být
co největší čerpání dotací a přetoky do sítě EGD.

Poté bylo přistoupeno k hlasování.
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Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Sobůlky schvaluje  smlouvu o dílo č. 03/2023/A  s  METALL Kyjov, spol. s r.o.

Výsledek hlasování:
Pro: 4 / Proti: 0 / Zdrželo se: 5 (Bořecký, Bystřický, Hrazdílek, Lecián, Mořický)

Návrh usnesení nebyl přijat.

blok 4-2

Usnesení nebylo přijato, znovu proběhla diskuze.

Místostarosta Marian Mořický požádal předsedajícího o možnost znovu hlasovat, protože se zmýlil.

Přistoupilo se k opětovnému hlasování.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Sobůlky schvaluje  smlouvu o dílo č. 03/2023/A  s  METALL Kyjov, spol. s r.o.

Výsledek hlasování:
Pro: 5 / Proti: 0 / Zdrželo se: 4 (Bořecký, Bystřický, Hrazdílek, Lecián)

Usnesení č. 2/8/2023 bylo schváleno.

5. Jmenování nového člena do školské rady

Předsedající informoval o skutečnostech , které vedou ke jmenování nového člena školské rady. Vzhledem
k tomu, že bývalá zastupitelka Vladimíra Svobodová rezignovala na tuto pozici a byla členkou školské rady, je
potřeba jmenovat nového člena školské rady z řad zastupitelů.

Předsedající navrhuje do této funkce Robina Rajsigla a to z důvodu, že jeho děti místní školu navštěvují. Žádný
jiný návrh nepadl.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Sobůlky jmenuje jako člena školské rady Robina Rajsigla

Výsledek hlasování:
Pro: 7 / Proti: 0 / Zdrželo se: 2 (Bořecký, Rajsigl)

Usnesení č. 3/8/2023 bylo schváleno.

6. Různé

Místostarosta Marian Mořický navrhuje zamykat obecní dvůr v zimním období už v 17 hodin a to z důvodu, že
občané po tmě nic vyvážet nebudou.

Předsedající  informoval  o změně plánu vybudovat na muzeu nové toalety.  Jako nové místo byla vybrána
část  hospodářského přístavku.  O výstavbu se  postará firma Kala  a  cena by měla  být  nižší  než  původní
předpokládaná. Padl i návrh, přestavět stávající koupelnu. Dále předsedající informoval, že by bylo dobré
byt na muzeu zachoval pro nouzové bydlení pro naše občany, například, kdyby někdo vyhořel apod.

Ing. Bohumil Bořecký, MBA je zásadně proti jakýmkoliv investicím do muzea.

Dále  se  zastupitelé  domluvili  na  řešení  oprav  místních  komunikací,  jak  se  již  minule  projednávalo.
Ing. Štefančík vytvoří projekt, na základě kterého oslovené firmy předloží své cenové nabídky.
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Předsedají  vyzval Ing. Bohumila Bořeckého, MBA, aby pozměnil svůj facebookový profil Obecný úřad. Jako
důvod  uvedl  množící  se  dotazy  občanů  a  časté  záměny  tohoto  profilu  s  profilem  obce.  Ing.  Bohumil
Bořecký, MBA se vyjádřil, že již provedl změnu a na svůj facebookový profil přidal popis "neoficiální profil"

Milan Lecián navrhuje změnit název dolní zastávky na "Zastávka Škola". Mohlo by se to stihnout zároveň
s novým jízdním řádem, do kterého bude už nově přidána zastávka U hřbitova. Nový jízdní řád bude vydán
10.12.2023. Marian Mořický přislíbil, že se toto pokusí zařídit.

Bc.  Tomáš Kiška,  EFA se dotazoval  ohledně ceny nových solárních lamp. Pokud by byla cena dostupná,
navrhuje přidat ještě jednu lampu na vrchní konec.

Dušan Hrazdílek - apeluje příště udělat výběrové řízení více transparentní, oslovit více firem. Předsedající bude
jen rád, příště se může podílet každý zastupitel, který projeví zájem na výběru dodavatelů. 

Ing. Bořecký -  vznesl  námitku, že se zastupitelé všechno dozvídají  až po realizaci.  Předsedající  uvedl že
nepokládal za důležité informovat o každé drobnosti, ale pokud je zájem zastupitelů, informace bude posílat.

Ing. Bořecký přišel s informací, že JT banka nabízí úrok 6,4 % na termínovaný vklad, tato nabídka platí
do 16.11. Navrhuje do této banky převést 5 mil Kč. Předsedající informoval, že by rád převedl 6 mil. Kč z účtu
ČNB.  Bc.  T.  Kiška  do  příštího  zasedání  připraví  variantu  termínovaného  vkladu,  kam  by  se  peníze
přesunuly. Převod takové částky peněz musí nejprve odsouhlasit zastupitelé na svém řádném zasedání.

D. Hrazdílek dodal, že by peníze měly být připraveny pro další realizace FVE.

Ing. Bořecký - opět otevřel téma, kvůli kterému minule opustil zasedání. Žádá mistostarostu M. Mořického, aby
ostatní informoval o své činnosti ve funkci místostarosty. Poněkolikáté zopakoval, že se nejedná o nic osobního.
M. Mořický opět zdůraznil, taková povinnost není dána zakonem. Ing. Bořecký si podá oficiální žádost na obec,
aby dostal informaci o náplni práce místostarosty. Neumí si představit, co takový místostarosta dělá.

Předsedající dále informoval, že zvažuje udělal tzv. Den se starostou, kdy by si vyhradil jeden den v měsíci, jen
pro občany a jejich dotazy.

Ing.  Bořecký dále  nesouhlasí  s  vybudováním parkoviště  vedle  OÚ.  Navrhuje  parkoviště  v  ulici  za  OÚ a
zjednosměrnění  celé  ulice.  Předsedající  konstatoval  že  parkoviště  u  OÚ je  nutné,  protože auta parkující
na hlavní silnici ohrožují bezpečnost provozu. Vzrostlé stromy zůstanou zachovány, odstraněn by byl pouze
živý plot u chodníku, který stejně není v dobrém stavu. Vznikne i místo pro invalidy.

Dále si Ing.Bořecký stěžuje na špatnou komunikaci ze strany obecního úřadu. Předsedající přislíbil, že bude
lépe zastupitele informovat,  ale na oplátku žádá lepší komunikaci ze strany zastupitelů opozice. Všechny
podněty, námitky atd. si nechávají až na zastupitelstvo. Vyzval je, pokud něco mají, ať zavolají nebo se staví a
starostu pokud možno informují ihned a nečekají se vším až na zasedání zastupitelstva. Tak by se mohl lépe
připravit program zasedání a urychlit projednávání návrhů.

 

 

 

7. Závěr

V závěru zasedání předsedající poděkoval všem přítomným za účast. Pozval všechny na slavnostní zahájení
adventu, které se uskuteční 3.12.2023 a to rozsvícením vánočního stromu. 

Zasedání ve 20.30 hod. ukončil.
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Ověřovatelé: Robin Rajsigl   ............................................................
 

Marian Mořický   ............................................................
 
Starosta František Svoboda   ............................................................
 
Datum vyhotovení: 17. 11. 2023


